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VERSLAG VAN HET BESTUUR 

 

Voor het bestuur was 2014 het jaar van de nieuwe 

start. Nadat eind 2013 al drie openstaande 

vacatures ad interim waren vervuld, moest een 

aantal weken voorafgaand aan de ALV 2014 een 

vierde vacature worden vervuld: die van voorzitter. 

José Wagteveld had te kennen gegeven dat zij, na 

twee jaar voorzitter te zijn geweest, haar functie 

wilde neerleggen. Hierop moest een nieuwe 

voorzitter worden gevonden.  

Na een bericht op de website meldde Henk-Jan 

van der Velde zich tot ons. Na een goed gesprek 

werd besloten dat Henk-Jan tijdens de ALV zou 

worden voorgedragen als nieuwe voorzitter van de 

vereniging. Hoewel Henk-Jan direct onderdeel 

werd van het bestuur, zouden de voorzitterstaken 

in eerste instantie worden waargenomen door 

Peter Geurts. Dit om Henk-Jan de tijd te geven om 

rustig in zijn nieuwe functie te kunnen groeien.  

Echter, al snel bleek dat van een rustige 

inwerkperiode weinig terecht zou komen. Het 

bestuur was met zeven mensen voltallig en de 

nieuwe bestuursleden brachten frisse en soms 

vernieuwende ideeën in. Deze ideeën hebben ons 

onder andere doen besluiten het huishoudelijk 

reglement te herzien, een beleidsplan op te stellen 

en de communicatie richting de leden te 

verbeteren en frequenter te laten plaatsvinden.  

Het uitwerken van deze activiteiten zijn intensieve 

en delicate processen gebleken. Meer 

communicatie zorgt niet altijd voor duidelijkere 

communicatie en het (meer) bedrijfsmatig besturen 

van een vereniging is niet altijd mogelijk dan wel 

niet wenselijk. Dit alles heeft ervoor gezorgd dat 

wij veel in overleg zijn getreden met bestaande en 

nieuwe commissies binnen de vereniging. Ook zijn 

wij gestart met het publiceren van verslagen van 

bestuursvergaderingen op de website. Deze 

worden positief ontvangen en sporen leden aan zelf 

zaken aan te dragen die zij door het bestuur 

besproken willen hebben.  

Het jaar 2014 was natuurlijk ook het jaar van het 

50-jarige jubileum. De speciaal hiervoor ingestelde 

jubileumcommissie heeft een geweldige prestatie 

geleverd door haar bijdrage aan verschillende 

verenigingsactiviteiten en natuurlijk het 

jubileumfeest en de dankjewelavond. Door het 50-

jarige jubileum hebben wij ook een nieuwe 

categorie jubilarissen aan onze vereniging kunnen 

verwelkomen. De 50-jarige jubilarissen. Drie 

personen bleken maar liefst 50 jaar (!) lid te zijn 

van onze tennisvereniging. Een geweldige prestatie.  

 

Helaas speelden er ook minder positieve zaken. In 

2014 is de algehele terugloop van het aantal 

tennissers een keer niet aan onze vereniging 

voorbij gegaan. Daar waar wij als vereniging 

jarenlang tegen de stroom in groeiden, hebben we 

dit jaar voor het eerst een kleine daling van het 

aantal leden waargenomen. Toch vermoeden wij 

dat dit geen al te grote invloed op onze vereniging 

zal hebben. Als grootste en meest levendige 

tennisvereniging van Enschede, hebben wij nog 

altijd een grote aantrekkingskracht op een ieder 

die tennis een warm hart toedraagt. Wel houden 

wij deze ontwikkelingen nauwlettend in de gaten. 

Als de ledenontwikkeling in 2015 achterblijft bij de 

verwachting, dan zullen wij hierop actie 

ondernemen om onze vereniging gezond, divers en 

vitaal te houden.    

Ook in 2014 heeft wederom een grote groep 

vrijwilligers zich ingezet om onze geweldige 

vereniging en ons prachtige tennispark draaiende te 

houden. Wij willen iedereen die zich in het 

afgelopen jaar heeft ingezet voor de vereniging dan 

ook hartelijk bedanken.  

In de volgende hoofstukken vind u de verslagen van 

enkele van onze commissies over het afgelopen 

jaar. Wij wensen u veel leesplezier.  
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VERSLAG VAN DE COMPETITIECOMMISSIE 

 

Aantal teams in 2014: 57  

  Dinsdagdames 17+    1 

  Donderdagdames 45+    1 

  Vrijdagavond 45+   12 

  Zaterdagmorgen meisjes t/m 17   1 

  Zaterdagmiddag senioren*  22 

  Zondag jeugd      4 

  Zondag senioren*   16 

*senioren betekend 18 jaar en ouder (het jaar waarin men 18 wordt is men seniorlid) 

Kampioen: Zaterdag Gemengd 1 1e kl. 

  Zaterdag Gemengd 5 4e kl. promoveert naar 3e kl. 

  Zaterdag Heren 7 5e kl. promoveert naar 4e kl. 

  Zaterdag Dames 1 3e kl. promoveert naar 2e kl. 

  Zaterdag Dames 2 5e kl. Promoveert naar 4e kl. 

Vrijdag 45+ Heren 3 4e kl. promoveert naar 3e kl. 

Vrijdag 45+ Heren 7 5e kl. promoveert naar 4e kl. 

 

Degradatie: Zaterdag Gemengd 2 naar 2e kl. 

Zaterdag Heren 6 naar 6e kl. 

Vrijdag 45+ Heren 5 naar 5e kl. 

Vrijdag 45+ Dames 1 naar 3e kl. 

Aantal teams komend seizoen: 55 

Bij het plannen van de banen voor de competitie wordt daar waar mogelijk rekening gehouden met 

de recreanten. Op zaterdag zijn tot 12 uur 5 banen beschikbaar, op zondag zijn tot 11 uur minimaal 2 

banen beschikbaar. Aangaande 2015 zal de Competitiecommissie onderdeel uit gaan maken van de 

Technische Commissie en vanuit deze hoedanigheid zal de Competitiecommissie versterkt worden 

met Lisa Blom. 
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VERSLAG VAN DE ACTIVITEITENCOMMISSIE 

 

 

Dit jaar was een bijzonder jaar en daarom hebben 

we dan ook het een en ander veranderd en 

aangevuld ten opzichte van vorig jaar. Gertie heeft 

namens de activiteitencommissie plaatsgenomen in 

de, speciaal voor het jubileum het in leven 

geroepen, jubileumcommissie en dit gecombineerd 

met de activiteitencommissie. 

*Uiteraard zijn wij dit jaar begonnen met de 

organisatie van de nieuwjaarsborrel. Ook dit jaar 

werd u weer ontvangen met een glaasje 

mousserende wijn en werd u voorzien van een 

hapje.  Een gezellige middag en avond  bij elkaar 

om het nieuwe jaar goed in te luiden. 

* Dan de afsluiting van de zomercompetitie. Altijd 

weer groots georganiseerd met een BBQ.  Dit 

wordt bezocht door ongeveer 130 enthousiaste 

leden, maar wij kunnen wel stellen dat dit een klein 

percentage is van de competitie spelende leden. 

Wij zouden het leuk vinden als meer teams zich 

zouden aanmelden hiervoor. 

* De park-kampioenschappen zijn altijd een beetje 

sober qua hapjes en drankjes, maar wij gaan voor 

2015 bekijken of wij dit iets uitgebreider kunnen 

gaan doen. Alhoewel wij hier nog wel een budget 

voor moeten zien te regelen.  

* In oktober is er een Dankjewel avond voor alle 

vrijwilligers. Dit jaar is het georganiseerd door de 

jubileumcommissie vanwege  het 50-jarig bestaan. 

In 2 woorden….Geweldige Avond!!!!  Een 

bowlingavond met een stamppotbuffet, de sfeer 

was uitmuntend. Dini en kornuiten nogmaals 

bedankt voor jullie tomeloze inzet. 

* De halavond is dit jaar komen te vervallen 

vanwege de overvolle agenda, maar voor 2015 

staat het al gepland. 

De activiteiten-commissie bestaat officieel uit: 

Gerrit, Nico en Gertie. 

Voor de vaste ondersteuning kunnen wij rekenen 

op: Jan Jacobs, Jasper Bosch, José Wagteveld, 

Jeroen Siebelink en Kirsten Siebelink. Gelukkig zijn 

er ook nog mensen die ons incidenteel 

ondersteunen. Al deze mensen willen wij hartelijk 

danken. 

Ook willen wij Henk-Jan van der Heide en Johnny 

Lambers bedanken voor de ondersteuning en de 

goede samenwerking. 

Wij hebben weer zin in een mooi en vooral gezellig 

tennisjaar. 

Gertie Groeliken, Voorzitter activiteitencommissie
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VERSLAG JEUGDCOMMISSIE 

 

In februari 2014  zijn de tennisleraren gestart met een tennis clinic (open dag) om nieuwe jeugdleden te werven 

voor onze vereniging. Door middel van flyers en een persbericht in de plaatselijke krant, hebben vele kinderen 

zich aangemeld en deelgenomen aan de clinic. Een aantal van deze kinderen zijn lid geworden hebben zich 

opgegeven om lessen te volgen. 

Ook hebben Vincent Eleveld en Thomas Blok een aantal uren op een basisschool les gegeven aan kinderen uit 

de groepen 3 en 4 op het Wooldrikpark. Dit om de tennissport te promoten onder de aller jongsten.  

In mei 2014 hebben 59 jeugdleden deelgenomen aan de voorjaarscompetitie voor 11 tot en met 17 jarigen. 

De sponsorcommissie heeft zich erg ingezet en alle jeugdleden die competitie spelen werden voorzien van een 

shirtje van ‘ t Hoen Sport die ze gratis konden ophalen. Dank hiervoor aan ‘t Hoen en de Sponsorcommissie. 

De jongste jeugd (6 tot en met 12 jarigen) heeft voor het eerst deelgenomen aan een jeugdcompetitie die is 

opgezet door de KNLTB (tenniskids). Deze kinderen spelen elke eerste zondag van de maand competitie 

binnen de regio, met uitzondering van de maanden december, januari en februari. 

Er is zoals ieder jaar ook weer een jeugdweek gehouden die door vele kinderen is bezocht. Op de laatste dag 

(donderdagmiddag) zijn de tennisleraren met alle deelnemende kinderen naar Starballs geweest om te bowlen 

en iets te eten en te drinken. Dit was een enorm succes. Deze extra activiteit werd georganiseerd in het kader 

van het 50 jarig jubileum. 

Thomas Blok heeft ook een aantal gehandicapte mensen van "de Tubanten"  les gegeven op een aantal 

zaterdagmorgens. Dit met het doel de tennissport voor iedereen toegankelijk te maken.  

Voor het eerst is door de tennisleraren een jeugdkamp georganiseerd. Jammer genoeg kon dit, door te weinig 

aanmeldingen, niet doorgaan. Misschien heeft de vakantieperiode hier parten gespeeld. 

Wat wel een groot succes was, was het ouder/kind toernooi, op 24 augustus. Maar liefst 64 koppels hebben 

zich hiervoor opgegeven en wederom was het een enorm succes. In het kader van het 50-jarig jubileum is ook 

tijdens dit evenement weer een extra activiteit ondernomen. Zo konden de kinderen zich laten schminken. 

In september zouden de clubkampioenschappen plaatsvinden, maar ook hiervoor was weinig belangstelling. Te 

korte tijd om je op te geven, was hier zeer zeker de oorzaak. Volgend jaar kijken hoe we dit vanuit de 

jeugdcommissie beter kunnen organiseren. 

Ook  zijn er voor de jongste kinderen (Rood, Oranje en Rood) weer drie toernooitjes georganiseerd door de 

tennisleraren. Deze toernooitjes worden goed bezocht door 6 tot en met 14 jarigen. Dit is belangrijk voor 

deze kinderen om andere kinderen van de vereniging te ontmoeten en te leren kennen. 

Voor het F.T.O. hebben zich dit jaar voor het eerst drie teams aangemeld. twee jongensteams en één 

meisjesteam. Er zullen in totaal zes wedstrijden per team worden gespeeld. Drie wedstrijden binnen en drie 

wedstrijden buiten. De locaties waar zal worden gespeeld wordt nader bepaald. 

Verenigingen waarvan spelers deelnemen aan het FTO tennis moeten hun park enkele malen ter beschikking 

stellen, zodat wedstrijden uit deze competitie gespeeld kunnen worden. Dit zijn ten hoogste drie banen, 

waardoor dit geen extra druk op de baanbezetting heeft opgeleverd.  
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Ook is er dit jaar gestart met een jeugd najaarscompetitie (Groen) op woensdagmiddag. Dit wordt opgezet 

door de KNLTB. Helaas is dit uiteindelijk niet doorgegaan. Alleen van onze vereniging hadden een aantal 

kinderen in de categorie groen zich opgegeven en van andere verenigingen in de regio niet. Hierdoor was er te 

weinig animo.  

 

Sinds februari 2014 zijn wij aangesloten bij de Ten Cate Sportboulevard. Wij hebben afgesproken om anderhalf 

jaar deel te nemen en daarna te evalueren wat dit de vereniging heeft opgeleverd. Vanuit de Sportboulevard 

worden scholen bezocht en kunnen kinderen deelnemen. Door een formulier in te vullen kunnen kinderen zich 

aanmelden voor verschillende sporten waaronder tennis. Deze kinderen krijgen vijf weken één tennisles per 

week. Zij kunnen zich bij 4  verschillende verenigingen aanmelden. Het kost de ouders € 10,00 per halfjaar. De 

vereniging betaalt een afdracht van € 1,00 per competitie spelend lid aan de Ten Cate Sportboulevard. Voor 

onze vereniging betekent dit € 361,00 totaal voor één jaar. 

Maatschappelijk zijn wij als vereniging goed bezig. Waar de subsidie vroeger via de Gemeente (zonder 

tegenprestatie) binnen kwam, moeten wij nu als vereniging een aantal tegenprestaties leveren. Ook hierin 

spelen de tennisleraren een belangrijke rol (zie activiteiten). 

Het was al met al een mooi jaar met behoorlijk veel activiteiten. Allen die hieraan hebben meegewerkt willen 

wij bedanken voor hun inbreng en hulp. Zonder jullie geen activiteiten ook al zijn ze nog zo klein. 
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VERSLAG VAN HET ARBO+ TOERNOOI 

 

Van 2 t/m 8 juni 2014 heeft wederom het Arbo + Wooldrik Open Dubbel Pouletoernooi plaatsgevonden. 

Ondanks het feit dat eerste pinksterdag er in deze periode viel, waarbij traditioneel veel mensen verhinderd 

zijn en er ook andere toernooien zijn, hadden we met 96 koppels toch een goed bezet toernooi. Een 

vergelijkbaar aantal als in 2013.  

Ondanks een tweetal regenperiodes tijdens het toernooi kon toch alles op gepland schema gespeeld worden. 

Er is goed en sportief gespeeld. Er waren geen incidenten op de baan, slechts twee personen (heren van 

middelbare leeftijd) moesten in verband met een blessure opgeven. Wel is er na een tennispartij een relatie 

gesneuveld…..  

Er werd in elf categorieën gestreden, met deelnemers van maar liefst 21 verschillende tennisverenigingen. De 

planning was strak maar soepel. Aan onze doelstelling, een sportief en gezellig toernooi, heeft in belangrijke 

mate onze cateringgroep bijgedragen. Na elke partij, ook al 

kwam men om half twaalf van de baan, stond er weer een bordje met lekkere hapjes klaar. Zelfs op 

vrijdagmorgen toen er een verregende partij werd uitgespeeld! Daarnaast was er elke avond een thema hap, 

ook voor alle bezoekers. De barbecue op zondag was weer voortreffelijk. 

 

Door het mooie weer kwamen er vele bezoekers die genoten van de saté, salades en sangria. 

Een groot woord van dank aan Stephanie, Gerrie, Femmy, Anja en Erna voor hun, niet te onderschatten, 

fysieke en culinaire inspanningen. 

Op vrijdagavond was er geweldige live muziek van de Charles Darwin Selection, zij speelden sfeermuziek 

zonder dat spelers of mensen op het terras er last van hadden. 

 

Door verstandig kostenbeheer zijn we wederom in staat gebleken, zonder subsidie en baansponsoring, een 

kleine winst voor de vereniging over te houden. Daarnaast was het zeer geslaagde en gezellige toernooi 

uitstekende reclame voor onze vereniging. Dit levert nieuwe leden op! 

 

Wij willen de jubileumcommissie bedanken voor hun bijdrage, de beheercommissie voor de perfect 

geprepareerde banen, en de kantinemedewerkers voor alle drankjes! Ook een bijzonder woord van dank aan 

onze inmiddels jarenlange hoofdsponsor Remco Boekhold van Arbo +. 

 

Tot slot dank aan alle commissieleden, voor hun slimme, snelle, slagvaardige, sociale en soepele inzet. Dit jaar 

met een aantal nieuwe versterkingen die voor continuïteit zullen zorgen omdat ik na elf jaar, trots maar met 

weemoed, stop met dit geweldige toernooi. 

 

Namens de Arbo+ toernooicommissie, 

 

 

Engelbert Gerritse 
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VERSLAG VAN HET SNS TOERNOOI 

 

Het SNS Enschede Open gaat in 2015 verder als samen minimaal 11 toernooi. Dit is de rating op het pasje van 

de KNLTB. De doelstelling is om het aantal ingeschreven koppels te verhogen van 100 in 2014 naar 125 in 

2015. Dit jaar willen we alles uitbouwen en verbeteren. Ook komt er dit jaar een goed doel als thema: de 

Twentse wensambulance. De feestavond gaat van de vrijdagavond naar de zaterdagavond.  

 

Dit jaar gaat er op zaterdag 14 maart een grote dag komen met als klap op de vuurpijl een tennisclinic van Sjeng 

Schalken op 8 banen voor maximaal 64 personen. Deze clinic is voor mensen tussen de 6 en 100 jaar. We 

willen er een gezellig toernooi van maken. Dit doen we onder andere door verschillende leuke prijzen te 

verloten gedurende de gehele week. De halve finales en finales worden op zondag 15 maart gespeeld.  
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VERSLAG VAN DE CLUBKAMPIOENSCHAPPEN 

 

 

 

 

In 2014 hebben tijdens de clubkampioenschappen 

39 deelnemers meegedaan in tien onderdelen. 

Omdat het toernooi pas laat op toernooi.nl 

vermeldstond waardoor de inschrijfperiode slechts 

tien dagen duurde is dit alsnog een mooi aantal. De 

aanwezen waren blij dat het toernooi is door 

doorgegaan. Het verloop is vrij soepel gegaan. 

Voor volgend jaar zijn er genoeg ideeën om het 

toernooi meer bekendheid te geven en te zorgen 

voor meer aanmeldingen;  

 

Het budget van dit jaar was € 270,-. Dit is vooral 

uitgegeven aan prijzen en hapjes. Totaal is 

uitgegeven € 410,- uitgegeven. De 

jubileumcommissie heeft voor  € 140,- bijgedragen 

aan de clubkampioenschappen.  

 

Het is mooi om te zien dat mensen bereid zijn om 

te helpen als vrijwilliger. Dit heeft ontzettend 

bijgedragen aan het organiseren van het toernooi. 

De ervaring is dat het werk voorafgaan aan het 

toernooi niet veel is, maar het werk moet wel 

voorbereid worden en worden uitgevoerd. Dit was 

een mooi moment om te proeven hoe het is om 

toernooileider te zijn en inzicht te krijgen in wat er 

komt kijken bij het organiseren van een toernooi. 

Ornina Shabou is bereid om volgend weer de 

organisatie op zich te nemen.  

 

Clubkampioenschappen 2015 

Om meer leden te trekken en het toernooi 

aantrekkelijker te maken voor hogergeplaatste 

spelers zal de toernooileider een aanvraag doen bij 

de KNLTB om de wedstrijden mee te laten tellen 

voor de ranking. Dit moet voor 1 november 

gebeuren. Het idee is om te zorgen dat er 

ongeveer 150 aanmeldingen zijn voor 2015.  

 

Voorafgaand aan het toernooi willen we alle 

vrijwilligers kennis laten maken met de 

toernooiplanner door \ een avond bij elkaar te 

komen en het programma doornemen. Dit zorgt 

er voor dat iedereen tijdens het toernooi op de 

hoogte is van de basiselementen van 

toernooiplanner. Zoals aanmelden, banenplannen 

en standen invoeren. 

 

 
 

Het toernooi zal in 2015 in dezelfde week plaats 

vinden als in 2014. Doordat er inschrijfkosten 

zullen worden gevraagd zullen er meer activiteiten 

kunnen worden georganiseerd en kan er meer 

aandacht besteed worden aan sfeer, hapjes en fruit. 

Zoals gebruikelijk, zal aan het eind van het 

toernooi op de zaterdag ter afsluiting een barbecue 

zijn. Tevens zijn er plannen om sponsoren te 

zoeken voor het toernooi en een aantal prijzen 

beschikbaar te stellen voor de mensen die 

clubkampioen worden. Dit als extra impuls voor de 

aanmelding als ook een mooie afsluiting voor de 

clubkampioenen.  

 

In 2015 zal ruim van te voren bekendheid aan het 

toernooi worden geven. Dit zowel via de 

gebruikelijke weg als de website, Facebook en de 

tennisleraren en wellicht een extra actie via de 

ledenadministratie. Om op die manier ook nieuwe 

leden kennis te laten maken met de 

clubkampioenschappen. 

 

Het idee is om in 2015 te spelen met 3 

verschillende categorieën: jeugd (12-17), senioren 

(18-65), senioren + (55-80). 
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VERSLAG VAN DE ITON-COMMISSIE 

 
 

Het Iton-toernooi was ook dit jaar een succes. Ondanks het feit dat ons toernooi dit jaar samenviel met het 

sponsortoernooi in Lonneker was het aantal inschrijvingen (366) nagenoeg gelijk aan de editie van 2013 (369). 

Dat heeft ons een substantieel bedrag aan inschrijfgeld opgeleverd.  

Wij zijn ervan overtuigd dat de uitgebreide catering en de activiteiten tijdens de toernooiweek hebben 

bijgedragen aan het hoge aantal inschrijvingen. Daarbij was de bijdrage van het bestuur, die wij hebben bestemd 

voor de sponsoravond met tennisclinic op donderdagavond, zeer welkom en zelfs onmisbaar. In vergelijking 

met andere toernooien hebben wij een aanzienlijk bedrag aan sponsorinkomsten weten te genereren. Daaraan 

heeft bijgedragen dat wij, in overleg met de sponsorcommissie en de stichting hebben kunnen toezeggen dat 

hun winddoek het hele jaar door mag blijven hangen.  

 

De vele inschrijving, de bijdrage van het bestuur en de sponsorinkomsten hebben gemaakt dat wij ook in 2014 

een toernooi hebben kunnen organiseren op een niveau dat past bij onze ambities. Wij hopen dat ook in 2015 

weer te kunnen doen.  

Wij zijn het toernooi ingegaan met een sluitende begroting. En hebben het toernooi (op 18 euro na) ook weten 

af te sluiten met een sluiteinde afrekening.  

Commissie ITON Wooldrik Open 2014  

Jeroen van den Beld, Tom Tenniglo, Marnix Smit, Martijn Bannink, Jeroen Bakker, Coen Beltman, Laurens van 

Elzakker, Stefan van Lammeren 


